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Acta aprovada a la sessió 3/2021 del Consell. Signada pel regidor, Sr. Noel Duque Alarcón  en data 28
d’octubre de 2021

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 6

Núm.: 2/2021
Caràcter: ORDINARI
Data: 7 de juliol de 2021
Horari: De 18.00 h a  19.30 h
Lloc: Consell telemàtic

Hi assisteixen:

Noel Duque Alarcón President

Javier Garcia Romero Representant Suplent Grup Municipal PSC

Jose Luis Charles Gracia Representant AVV Font de l’Espardanyera

Susana Martínez Becerra Representant AVV Les Arenes, La Grípia i Can Montllor

Jaume Àvalos Tomàs Representant AVV Sant Pere Nord

Ana Belén Caro Gómez Representant AVV Can Tusell

Mª Cruz Serrano Sánchez Representant AS d'entitats d'esplai

Montserrat Gómez Maldonado Representant AS d'entitats d'esplai

Maria Cinta Ramírez Relaño Representant AS Comunitat educativa

Mª Dolores Moreno Pavón Representant Comunitat educativa primària

Esther Ariza Sánchez Veïna barri Ègara

Irene Sarlé Garcia Representant AVV Ègara

Victor Manuel Pérez Fernández Representant AV Sant Llorenç

Ana María Martínez Fernández Representant AS d'entitats de dones

Membres excusats:

Javier Díaz Moreno Representant AS d'entitats culturals

Ángel Franco Murillo Representant Comunitat sociosanitària

Salvador Sanchez Villaden Representant Grup municipal PSC

Montserrat Trullàs Escoda Representant Grup municipal Junts per Terrassa

Mercedes Mejias Zazo Representant Grup municipal Ciutadans Terrassa

Membres absents:

Xavier Garcia Curado Veí barri Sant Pere Nord 

Francisco Manuel Briceño Alcocer Representant Grup municipal Tot per Terrassa

Joseba Plana Albalate Representant AS d'entitats culturals

Ramón Moya Martínez Representant AS d'entitats esportives

Gala Porté Ferré Representant Grup municipal ERC-MES 

Begoña López Soria Representant Associació Comerciants 

Miguel Soriano Molina Representant AS d'entitats de gent gran

Montserrat Martínez Fernández Representant AS d'entitats culturals

Yuossef El Filali Representant AS d'entitats juvenils

Consuelo Reillo Miguel Representant AS d'entitats esportives 

Juan García Martínez Representant AS d'entitats culturals
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Mª Dolores Fernández Medina Representant AS d'entitats de solidaritat

Eugeni Coll Brosa Representant AS d'entitats socioassistencials

José Egea Leiva Veí barri Can Tusell

Joan Martínez Collado Veí barri Font de l'Espardanyera

També hi assisteixen:

Isaac Albert Agut Tinent d'alcalde Àrea Serveis Generals i Govern Obert

Ona Martínez Viñas Regidora de Qualitat Democràtica

Emilia Andreu Almécija Directora Àrea Economia Finances Serveis Generals i Govern 
Obert

Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana

David Garcia Castelló Director de serveis de Serveis econòmics

Eva Magaña González Directora Programa Estructura Territorial i Atenció Ciutadana

Cristina Álvarez Guerrero Responsable tècnics/ques coordinadors/es de districte

Sònia Arnau Montoro Cap districte atenció social primària

Andrés Montoya Vallejo Secretari

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta Consell Municipal del dia 25 de març de 2021.
2. Primer marc pressupostari municipal per al 2022, a càrrec del tinent d’alcalde, Sr. Isaac

Albert i Agut.
3. Presentació del procés de participació en el pressupost municipal, a càrrec de la regi-

dora de Qualitat Democràtica, Sra. Ona Martínez Viñas i el regidor d’Estructura Territo-
rial, Districtes i Equipaments, Sr. Noel Duque Alarcón.

4. Renovació vicepresidència
5. Informacions de Presidència
6. Precs i preguntes

Consultes de la ciutadania

S’inicia la reunió en segona convocatòria.

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta Consell Municipal 25 de març de 2021.

Obre la sessió el President del Consell Sr. Noel Duque Alarcón, donant les gràcies a tots i totes
per assistir al Consell Municipal del Districte 6. Pregunta si hi ha alguna esmena a fer a l’acta
de l’ anterior reunió del Consell Municipal de Districte. Com no n’hi ha cap, s’aprova  l’acta.

2.  Primer marc pressupostari  municipal  per al  2022, a càrrec del  tinent d’alcalde,  Sr.
Isaac Albert i Agut.

El Sr. Noel Duque dona pas al segon punt de l'ordre del dia i dona la benvinguda al Sr. Isaac
Albert (Tinent d'alcalde de l'Àrea Serveis Generals i Govern Obert) que va procedir a l'exposició
d'aquest punt.

El  Sr.  Isaac  Albert  pren  la  paraula  i  procedeix  a  l'exposició  del  document  primer  marc
pressupostari municipal per al 2022. (ANNEX 1)

Un cop finalitzada la presentació, la Presidència obre el torn de preguntes:
Pren  la  paraula  el  Sr.  Jaume  Ávalos  i  pregunta  en  referència  als  fons  europeus  Next
Generations  i  com poden afectar  al  pressupost  2022.  Per  altra  banda,  recorda  que es  va
demanar que hi hagués una partida d’inversions directament a Qualitat Democràtica, per a la
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reposició de les infraestructures de material que utilitza la ciutat. Van parlar amb el servei i ens
van dir que aquest any rebran un import de serveis generals. Nosaltres demanem una partida
fixa pel servei. Pregunta també pel número màgic del Parc de la República i si el tindran per
aquest 2022.

Respon el Sr. Albert i comenta sobre aquest últim punt del Parc de la República s’ha adjudicat
tota l’obra i s’han marcat les anualitats. Pot haver-hi algunes petites variacions però l’import
destinat pel Parc de República per al 2022 ja el sabem, i està garantit i sabem el del 2023. Això
condiciona el projecte d’inversions futur per què quan anem a fer el projectes per al 2023 hi
haurà una partida que serà Parc de la  República.  Continua el  Sr.  Albert  dient  que el  que
voldrien es que el pressupost donés resposta a totes les necessitats i demandes. En el cas que
es planteja de la partida de les infraestructures de material  veurem si  podem consolidar la
partida,  la  voluntat  política  hi  és.  Veurem si  la  consolidem o  l’haurem de moure  d’allà  on
puguem. En referència al Next Generations no afectaran al pressupost i si ho fa ho pot fer en
negatiu. Si ens arriben seran projectes que podrem desenvolupar però no alliberen recursos.

Pren la paraula el Sr. Jose Luis Charles i  en referència als pisos assistits per la gent gran
demana que es tinguin en compte. Comenta que el Parc de la República no estarà complert si
no tenim la residència pública i el projecte de pisos assistits.
Pren la paraula el Sr. Albert i diu que està d’acord i que hi ha un projecte molt gran que passa
pel Parc de la República, el Casal de la Gent Gran, la Ludoteca, Centre Cívic, la residència i els
pisos assistits. El debat de la residència l’hem tingut moltes vegades amb la Generalitat però
necessitem treballar conjuntament per poder-la construir. Sobre els pisos assistits representen
molts  recursos,  podríem arribar  a  construir  però  no  gestionar.  No  només  és  un  tema  de
recursos sinó també de planificació, i no pot anar només sobre les espatlles de l’Ajuntament.
S’han  fet  reunions  amb empreses  amb capacitat  de  construir,  i  ens  permeten  a  nosaltres
localitzar els gestors d’aquests complexes. S’està treballant però no és immediat.

3.  Presentació  del  procés de participació  en el  pressupost  municipal,  a  càrrec  de  la
regidora  de  Qualitat  Democràtica,  Sra.  Ona  Martínez  Viñas  i  el  regidor  d’Estructura
Territorial, Districtes i Equipaments, Sr. Noel Duque Alarcón

El Sr. Noel Duque cedeix la paraula a la Sra Ona Martínez que procedeix a la presentació del
procés de participació en el pressupost municipal . (ANNEX 2)

Un cop finalitzada la presentació, la Presidència obre el torn de preguntes.

Pren la paraula el Sr. Jaume Ávalos i pregunta si s’ha pensat en alguna quantitat en concret a
nivell pressupostari per aquest procés. A vegades això limita ja el tipus de propostes que es
poden fer.

Respon la Sra.  Ona Martínez i comenta que un dels objectius és que la participació no la
limitem a un pressupost determinat. Allò que es prioritzi als consells ho hem de fer nostre a
nivell  Ajuntament s’ha de fer o almenys aquelles que estigui més prioritzades als consells. No
tenim tancada una  xifra  que es  posarà  a  participació.  Malgrat  les  incerteses  que això  pot
generar creiem que aquí es cap on hi hem d’anar.

Pren la  paraula  el  Sr.  Javier  Garcia  i  comenta que aquesta proposta la  valoren  de forma
positiva.  Per  altra  banda lamenta que no es faci  el  procés participació  d’inversions,  on es
gestionava una partida de 83.000 euros.
Pren  la  paraula  el  Sr.  Noel  Duque  i  comenta  que  es  pot  contemplar  el  fer  processos
participatius per a inversions, però està clar que el consell no era el marc més idoni i el marc de
la coordinació de districte tampoc per què no arribaven a temps i suposava un treball enorme i
es podia donar la situació de que quedessin deserts per què les quantitats no seduïen a les
empreses que havien de fer aquestes obres d’inversions. De fet totes les inversions que s’estan
fent aquesta legislatura són a petició de la ciutadania, potser no a través d’un procés com a tal:
El  parc de la  República,  el  Casal  del  Roc Blanc,  la  Saifa-Keler  són demandes històriques
veïnals...
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4. Renovació vicepresidència

Pren la  paraula  el  Sr.  Noel  Duque i  informa que no s’ha presentat  cap candidatura per  a
renovar la vicepresidència del consell. Pregunta a l’actual vicepresidenta si es vol presentar pel
que resta de mandat. La Sra. Susana Martínez Becerra accepta la proposta.

Per  unanimitat  dels  membres  presents  a  la  reunió  s’anomena  a  la  Sra.  Susana  Martínez
Becerra com a Vicepresidenta del Consell Municipals del Districte 6 pels proper dos anys.

5. Informacions de Presidència

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i informa del projecte de Pacificació del barri de Sant Llorenç 
La setmana passada es va donar a conèixer el projecte de pacificació del trànsit i millorar la
seguretat viària al barri de Sant Llorenç. L’Ajuntament ha treballat conjuntament amb l’AV Sant
Llorenç el projecte, que ja es pot consultar a la web municipal. Properament, el projecte també
s’exposarà,  durant  dos  mesos,a  la  plataforma  Participa  Terrassa amb  l’objectiu  que  la
ciutadania els pugui consultar i valorar.

Informa també sobre la situació d’ Equipaments cívics i Festes Majors segons les directrius del
PROCICAT.

Els equipaments van tornar a obrir amb l'horari i funcionament habitual, de dilluns a divendres
de 9 a 21 h i els dissabtes de 10 a 14 h, el passat dimarts, dia 1 de juny amb total normalitat. 
Actualment la situació normativa permet, en general, un aforament de 10 persones, i del 70%,
en la majoria dels espais respectant distàncies, mesures d'higiene i de ventilació.

Quant a les Festes Majors, sí estan permeses i possiblement tinguem una normativa específica
sobre els requisits, en una situació molt canviant.  El que sí que està clar és que aquestes
activitats han de tenir un CONTROL PERIMETRAL i s'han de fer en espais tancats amb un
control d'accés. 
 
Un total  de 13 barris  han decidit  no fer  Festa  Major  de barri  renunciant  a  l'import  que es
concedia a les subvencions per a la realització d'aquesta activitat. Però amb les mesures de
relaxament  darrerament  publicades,  si  alguns d'aquests  barris  volen  fer  algun acte  festiu  i
necessiten orientació o informació, que contacti amb el Districte.

Previsió festes al Districte 6:

Barri de Sant Pere Nord: 9,10,11 de juliol
Barri d’Egara:  va fer una activitat per Sant Joan i està previst un Concert Solidari SAM
SAM el 18-07
Barri de Les Arenes: 17,18 i 19 de setembre
Barri de Can Tusell: 24 i 25 de setembre
Barri de Sant Llorenç: de l’1 al 3 octubre

El Ple del mes de juny va aprovar una Proposta de Resolució sobre les festes majors per si
alguna  AVV  que  no  ha  demanat  subvenció  per  fer  la  Festa  Major,  que  contacti  amb  el
coordinador per rebre assessorament, sent flexibles per donar suport a les entitats que vulguin
portar a terme activitats.

La Presidència cedeix la paraula a la Sra.  Sònia Arnau, cap de Serveis Socials del  sector
Montserrat, Torre Sana i Vilardell que presenta el projecte comunitari en el D2.2 Aquest és un
projecte d'intervenció sòcio-laboral que es porta a terme des de fa 4 anys i que ara, amb el
suport de la UPC, dona l’opció de fer mascaretes. La idea és donar a conèixer el projecte i
cercar persones voluntàries que vulguin col·laborar a la confecció de mascaretes.

https://www.canva.com/design/DAEc8V--a2w/nl2oB68dy7_txL5oIYL8IQ/view?utm_content=DAEc8V--
a2w&utm_campaign=designshare&utm_medium=link&utm_source=sharebutton
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Sobre la reposició de materials de cessió per a les entitats de la ciutat: 

En relació a la partida dels 10.000€ que va proposar l’AVV de Sant Pere Nord en el Consell de
Districte per incloure'l al pressupost municipal, s’informa que està previst, aquest any, realitzar
la compra de materials de reposició a partir de les necessitats detectades pel servei de Qualitat
Democràtica i  les demandes i  necessitats  manifestades per  les entitats  que en fan us del
material. 

La compra es centrarà en l'adquisició dels materials que, en l'enquesta que fa el Servei de
Qualitat Democratica desprès d'utilitzar el servei, les entitats coincidien com a més necessàries,
que serien:

 Adquisició de taules noves (amb gàbies antifurt)
 Adquisició de cadires noves
 Adquisició de carpes de 3x3 metres
 Adquisició d’un nou equip de so portable

Per últim, el Sr. Noel Duque comenta que la intenció era que el proper consell es fes de forma
presencial  però  que  potser  per  la  situació  sanitària  no  es  podrà  fer.  Aniran  informant  al
respecte.

5. Precs i Preguntes.

La Presidència obre el torn de precs i preguntes.

Pren la paraula la Sra. Cinthia Ramírez i torna a demanar una actuació per dotar d’ombra el
pati de l’escola de la Font de l’Alba

6. Consultas de la ciutadania

No hi consultes de ciutadania

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretaria, estenc aquesta acta.

Secretari President

Andrés Montoya Vallejo Noel Duque Alarcón
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